
‘t Is gedeurd! (p.2) Voor de leeuwen: Hendrik Sels (p.3)

Beste Arendonkenaar

De zomervakantie zit er alweer even 
op. Ondanks het mindere weer, zagen 
we toch dat jullie de afgelopen 
maanden genoten hebben. Een aantal 
evenementen passeerden de revue, 
de zomerkampen vonden plaats en 
ook de speelpleinwerking was een 
voltreffer. Maar aan alle mooie liedjes 
komt jammer genoeg een einde. De 
schoolpoorten staan weer wagenwijd 
open en onze Arendonkse kinderen 
zitten opnieuw aan de schoolbanken. 
Laten we hopen op een normaal 
schooljaar waarin corona stilaan uit 
ons leven verdwijnt.

De begin van het nieuwe schooljaar 
stond dit jaar ook gelijk aan de start 
van ‘Bike2School’. Met dat gloednieuwe 
project willen we onze scholieren 
aanmoedigen om zoveel mogelijk met 
de fi ets naar school te komen. Fietsen 
zorgt voor meer lichaamsbeweging, 
heeft een invloed op het milieu en het 
is ook gewoon leuk. De deelnemende 
leerlingen kunnen hun ingezamelde 
digitale dukaten inruilen voor geschenk-
bonnen. Alleen maar voordelen dus.

Ik wens alle kinderen en jongeren een 
heel fi jn schooljaar en veel fi etsplezier. 
Hou het veilig!

Geef mee kleur!
Als symbool van diversiteit kregen een aantal zebrapaden in onze gemeente 
voor de zomervakantie een regenboogkleur. Op termijn zal je voor iedere 
schoolpoort een regenboogzebrapad zien verschijnen. Bestaande zebrapaden 
worden opgevrolijkt met gekleurde banen om de witte strepen heen. Die 
voldoen trouwens aan de regels voor een voetgangersoversteekplaats. 

Arendonk wil met de 
gekleurde zebra-
paden meer aandacht 
schenken aan de 
LHBTI-gemeenschap. 
De gemeente hijst ook 
jaarlijks de regenboog-
vlag. Iedereen telt!

De gele stoel
Wat ooit zo veraf leek… Op verschillende plaatsen in ons land was de water-
overlast begin juli ongezien. Voor vele landgenoten is de ravage groot en zal 
het nog een tijdje duren vooraleer alles hersteld is.

Onze gemeente bleef dan wel gespaard, de solidariteit van onze inwoners was 
enorm. Naast enkele van onze brandweerlui die ter plaatse hulp aanboden, 
namen verschillende Arendonkenaren ook zelf initiatief om spullen in te 
zamelen en de getroffenen in Wallonië te gaan helpen. Anderen droegen dan 
weer financieel hun steentje bij.

Onze gele stoel is bedoeld om een persoon, een 
gebeurtenis of een groep mensen in de schijnwerpers te 
plaatsen. Vandaag valt die beurt dus terecht aan zij die 
hun solidariteit en inzet toonden. Onze inwoners lieten 
zich nogmaals van hun warmste en zorgzaamste kant 
zien. Een welgemeend dankjewel!
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Schepen van Sociale Zaken Marina Gys testte de 
nieuwe banken al uit samen met haar moeder en 
kleinkinderen.

Rolstoelvriendelijk 
meubilair
De bewoners en bezoekers van het woonzorg-
centrum en het Durgebont hebben ze vast en 
zeker al opgemerkt: de nieuwe rolstoelvriendelijke 
picknicktafels.

Met de nieuwe rolstoelbanken zet Arendonk nog 
meer in op toegankelijkheid. Door de coronamaat-
regelen konden er buiten aan het woonzorgcentrum 
minder mensen op het terras zitten.  Om iedereen 
toch de kans te geven om te genieten van het open-
baar domein, schafte de gemeente vier picknick-
tafels aan. 

Met de aangepaste tafels zitten zowel rolstoel-
gebruikers als niet-rolstoelgebruikers op dezelfde 
hoogte. Dat zorgt voor het nodige comfort. Met een 
verlengd tafelblad kunnen de rolstoelgebruikers 
vlot onder de tafels door rijden om plaats te nemen. 
Zeer praktisch dus om ten volle te genieten van de 
buitenlucht en van elkaar.

‘t Is gedeurd!
Onze dorpsdichter hee�  
weer nieuwe woordenspreien 
voor je klaar. 

“Open de deuren op een 
mooie wandeling van 6,5 
kilometer doorheen de Hoge 
Vijvers en laat je prikkelen 
door poëzie en beeld van 
Saskia en Jan”, vertelt onze 
cultuurschepen An Hermans. 
“Wanneer je een deur opentrekt, wacht je een ontdekking. Een 
prachtig landschap dat je anders niet opgemerkt zou hebben of 
misschien wel een hert of ree. Aan ieder gedicht werd bovendien 
een illustratie gekoppeld.”

Dit creatieve project werd door vele mensen erg geapprecieerd. Zo zie 
je maar weer hoe ‘eenvoudig verrassend’ een wandeling in het Hoge 
Vijversbos kan zijn. Jammer genoeg komt aan alle mooie liedjes ook 
een einde. We kijken uit naar de nieuwe ideeën van onze dorpsdichter.

Armoede-adviesorgaan
De N-VA wil niemand aan zijn lot overlaten en voert een geïntegreerd sociaal beleid. Toch stelt het gemeentebestuur vast 
dat er in Arendonk heel wat gezinnen en alleenstaanden zijn die het moeilijk hebben om aan hun basisbehoe� en te kunnen 
voldoen. Schepen van Sociale Zaken Marina Gys ontwikkelde daarom een nieuwe initiatief: het armoede-adviesorgaan.

Het is de bedoeling om ervaringsdes-
kundigen en mensen die nu al actief 
bezig zijn met armoedeproblematiek, 
samen te brengen in een gloednieuw 
armoede-adviesorgaan. Zo kunnen zij 
voortaan op een gestructureerde manier 
hun kennis en ervaring delen. Ze kunnen 
hun netwerken met elkaar verbinden en 
bekijken waar er mogelijks nog hiaten 
zitten. Op die manier kunnen mensen 

de negatieve vicieuze cirkel doorbreken.

Op zondag 17 oktober, symbolisch de 
internationale dag tegen de uitroeiing 
van armoede, gaat het initiatief van start. 
“We zijn er nog lang niet, maar hopelijk 
kunnen we hiermee ook andere gemeenten 
stimuleren om armoede gestructureerd 
en in overleg met elkaar aan te pakken. 
Er zijn tenslotte weinig ergere dingen 

dan leven in armoede”, besluit schepen 
Marina Gys.

Marina Gys
Schepen van 

Sociale Zaken

Arendonk, een gastvrije gemeente 
Het afgelopen jaar ontdekten we steeds vaker de mooie parels van onze 
eigen streek. Ook Arendonk hee�  zijn troeven en kent verschillende 
overnachtingsmogelijkheden.

De kampeersector ‘boomt’. Niets 
geeft zoveel vrijheid als eropuit trekken 
met de kampeerwagen. Aan de Lam 
Godsberg werden daarom vijf 
camperparkeerplaatsen voorzien 
voor tijdelijke overnachtingen van 
maximaal 48 uur. Jammer genoeg 
stelden we vast dat sommige inwoners 
de parkeeraccommodatie gebruiken 
om hun eigen kampeerwagen weken 
te stallen, terwijl anderen wél het 
goede voorbeeld geven en in eigen 
parkeerruimte voorzien.

Schepen van Cultuur An Hermans.

buggenhout@n-va.be
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Voor de 
leeuwen: 
Hendrik Sels
In navolging van Hilde Van der 
Vloedt valt vandaag de beurt aan 
Hendrik Sels om ons spervuur 
van vragen te beantwoorden. 
Intussen is hij al meer dan tien 
jaar actief bij N-VA Arendonk en 
een belangrijke schakel in onze 
afdeling en daarbuiten.

Dag Hendrik, kan je eens kort 

vertellen wie je bent?

“Na 57 jaar, waarvan 29 getrouwd 
met Annick, en met de nodige 
levenservaring ‘op den teller’ besef 
ik dat je in je eentje niet ver komt. 
Als commercieel directeur weet 
ik dat een goed resultaat enkel en 
alleen kan worden gehaald als het 
volledige plaatje klopt. Om dat te 
bereiken, moet iedereen de nodige 
inspanningen leveren en respect 
hebben voor elkaars werk. Ik zie 
het als mijn taak om bij de N-VA 
steeds kritisch te zijn op alles wat 
we doen en de manier waarop 
dat gebeurt. Elke beslissing moet 
doordacht zijn.”

“Afhankelijk zijn van een goed 
team vind je ook terug in de 
sportwereld. Het zijn niet enkel 
de spelers die zorgen voor succes. 
Ook de supporters, de mensen die 
instaan voor de organisatie, het 
veld en de sfeer heb je meer dan 
nodig.”

Waarom koos je indertijd voluit 

voor de N-VA?

“Al op jonge leeftijd had ik inte-
resse in de politiek, zowel lokaal 
als nationaal. Er was echter geen 
enkele partij waarbij ik me 100 
procent kon identificeren. Ik 
herinner me nog goed dat een 
‘bekende’ Arendonker me advi-
seerde om me aan te sluiten bij de 
grootste partij in onze gemeente. 

Toch vond ik het een beter idee 
om voor een visie te kiezen die me 
wel nauw aan het hart lag en daar 
volop voor te gaan. In november 
2010 hebben we zo met een aantal 
gemotiveerde mensen onze schou-
ders gezet onder het verhaal van 
N-VA Arendonk.”

“Omwille van mijn interesse in de 
bovenlokale politiek, ben ik vanuit 
onze lokale afdeling afgevaardigd 
in het arrondissementeel bestuur. 
Van daaruit ben ik verkozen in 
de partijraad. De partijraad van 
de N-VA is het orgaan dat wel-
eens beslissingen neemt die niet 
volgens de verwachtingen van de 
partijtop zijn.”

Wat zie je als je grootste prestatie? 

Zijn er thema’s die je lokaal extra

opvolgt?

“De grootste prestatie op politiek 
gebied is dat we erin geslaagd zijn 
om Kristof verkozen en herverkozen 
te krijgen als burgemeester. Zijn 
nu alle verwachtingen in het beleid 
nu al ingelost? Absoluut niet. Dat 
komt doordat je beleidspartners 
ook bepaalde wensen hebben.”
“Een gemeente is steeds in be-
weging. Thema’s als ruimtelijke 
ordening, mobiliteit, veiligheid, 
ecorealisme en natuur vallen 
binnen mijn interessegebied. 

Ik probeer de werkgroepen daar-
over zoveel mogelijk te volgen. 
Binnen die werkgroepen en in 
onze algemene bestuursvergadering 
worden de krijtlijnen uitgezet. 
Je hoeft dus niet verkozen te zijn 
om mee te helpen om het beleid 
richting te geven.”

Wat zijn zoal je favoriete 

bezigheden buiten de politiek?

“Eigenlijk ga ik heel graag werken. 
Het geeft een bepaalde structuur 
in mijn leven en zorgt voor de 
nodige sociale contacten. Daar-
naast vul ik mijn tijd met klussen 
en tv kijken.”

Indien je zelf iemand zou mogen 

interviewen, wie zou dat zijn en 

waarom?

“Mijn meest kostbare bezit zijn 
alle goede herinneringen. Er zijn 
twee personen met wie ik nog 
eens een goed gesprek zou willen 
hebben: mijn vader en onze zoon 
Pieter-Jan. Ik denk dat ik daar 
weinig verdere uitleg over hoef 
te geven.”

Mooie woorden om mee af te 

sluiten. Bedankt voor je tijd, 

Hendrik.

www.n-va.be/buggenhout
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20 JAAR
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Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

arbeid te verlagen

minister van Financiën Johan Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur.Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Terrorisme, mensensmokkel en 

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30
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“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig

014229


